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Srednjobanatska opština Novi Bečej je odavno pokazala i dokazala šta i koliko zna i ume, i
postala opština za primer i ugled drugima. Kao primarnu razvojnu granu, opština Novi Bečej
odredila je turizam, preko kojeg je skrenula pažnju celog regiona na sebe. Sledeći korak lokalne
samouprave ide u pravcu razvoja poljoprivrede, uz turizam, druge privredne grane u kojoj ova
opština vidi svoju razvojnu šansu i gradi svoj prosperitet.

      

   Domaćini, predsednik opštine Saša Šućurović, zamenik predsednika opštine Matija Kovač i
PR opštine Nevena Subotić, u sredu, 23. jula, dočekali su grupu agrarnih novinara, kako bi im
pokazali šta se radi i šta sve ima novo u njihovoj opštini. Tom prilikom obišli su poljoprvredna
domaćinstva, plastenike, Osnovnu školu"Josif Marinković" … Iako vreme nije dozvolilo da se
sve planirano obuđe, novinari su mogli da steknu uvid o afirmativnom odnosu lakalne
samouprave na ovom polju rada.
   O planovima opštine Novi Bečej koji se odnose na poljoprivedu, gospodin Saša Šućurović je
rekao da je lokalna samouprava odlučila da skrene pažnju na svoj grad. Napravili su brend
Novog Bečeja, pre svega uz pomoć manifestacija po kojima je Novi Bečej poznat, pre svih -
Velikogospojinskih dana. Na taj način su pokazali da je Novi Bečej drugačija sredina.
   -Mi nemamo autoput, nemamo neke stvari koje druge opštine imaju, ali imamo kvalitetnu
industrijsku zonu, imamo kvalitetno poljoprivredno zemljište, i sada treba da pokažemo da smo
dobri domaćini i da znamo da se organizujemo. To smo preko svojih manifestacija i dokazali. O
brendu Novog Bečeja i novom licu Novog Bečeja, priča se u celom regionu i to je pravi put da
se privuku investitori - izjavo je gospodin Šućurević.
   On je takođe dodao da je lokalna samouprava pripremila dve industrijske zone, dok su dve još
u pripremi. Opština je takođe ušla u proceduru sa Naledom i čim dobije sertifikaciju opštine sa
povoljnim poslovnim okruženjem, administrativni poslovi će se završavati za par dana. Na
investitorima je samo da dođu i obave razgovore sa njima, poručuje predsednik opštine.
   Kada je agrar u pitanju, Novi Bečej je jedina opština u Srbiji, gde su se poljoprivrednici okupili,
udružili njih 65, i otkupili poljoprivredno dobro od firme BD Agro. Lokalna samouprava je
učestvovala u tim pregovorima, i niko od tih poljoprivrednika nije prodao svoje imanje koje je
kupio, i svi uspešno vraćaju kredite. Otkupom 1.700ha zemlje poljoprivrednici su ojačali svoja
domaćinstva i kompletnu poljoprivrednu proizvodnju u ovoj opštini.
   Lokalna samouprava je pomogla razvoj mladih poljoprivrednika koji žive na teritoriji ove
opštine, kroz realizaciju projekta Poljoprivredno-preduzetničkog inkubatora. Uz pomoć
USAID-a, Novi Bečej je bila jedna od tri opštine, u kojima su obučeni mladi ljudi zainteresovani
za rad u poljoprivedi. Na taj način pružena je mogućnost mladima da se obuče i da vide kako se
radi intenzivna poljoprivredna proizvodnja u plastenicima, koja će tek u narednom periodu
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pokazati prave rezultate.
   Gospodin Šućurović je istakao da je 200.000 posetilaca prošle godine došlo na manifestaciju
Velikogospojinski dani.
   -Kada toliki broj ljudi dođe na jednu manifestaciju u poljoprivredni kraj, logično je da im
ponudimo nešto novo. A to novo je bio Poljofest, koji je okupio sve one koji su imali da ponude
nešto novo u poljoprivrednoj proizvodnji. Poljofest ili Poljoprivredni sajam je, iako prvi put
održan, zahvaljujući dobroj organizaciji, okupio veliki broj učesnika, izlagača i bio je izuzetno
dobro posećen. Mislimo da će ove godine biti još kvalitetniji, a cilj nam je da u narednom
periodu Poljofest u Novom Bečeju bude druga poljoprivredna manifestacija u Vojvodini, odmah
iza Međunarodnog poljoprivrednog sajma u Novom Sadu. Ove godine ima mnogo više
prijavljenih učesnika, tako da će Organizacioni odbor sigurno uspeti u svom naumu - uveren je
Saša Šućurović.
   A na pitanje šta je ono na čega je najviše ponosan odgovorio je:
   - Svakako na građane i vredne ljude Novog Bečeja, koji znaju da poštuju ono što smo postigli.
Naš grad je najlepše uređeno mesto, naše šetalište je sigurno najlepše šetalište na toku reke
Tise.
   Da je tako i da se krupnim koracima ide napred, pre svega željom, znanjem i sposobnim
timom, kojem je stalo da stvori okruženje u kojem će svakome, i domaćinima i turistima, kao i
njima samima, biti bolje, dovoljno je samo doći u Novi Bečej. U sve to se možete najbolje uveriti
na licu mesta.

  

   Više fotografija iz Novog Bečeja, možete da pogledate o v d e.
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